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 : במועדון פותחים את השבוע 4.2152.ביום א’ 
 עמלות עם ענבלתה  9:15בשעה

 צאה. לא תהיה הר
 בברכה אורית 

 
 

 במזכירות הטכנית   12:30-12:00 4.5 לישישיום  – קופת בית
 

 
 ביטוח 

את  הביטוח שלנו( ביטלו  'ביטוח חקלאי )חב 2021ואר מינ החל - ביטוח "תאונות אישיות"  .1

 . )ביטוח שהיה קיים בפוליסה במשך שנים(  "תאונות אישיות" ביטוח 

 . בביטוח חקלאי ופן פרטיאבחבר/ה שמעונין לעשות ביטוח כזה יכול לעשות זאת 

 )בסבלנות ובאדיבות(  052-5821686  'סיניה טלפנות ללניתן 

 

 ביטוחי חו"ל  .2

 : נסיעהלעשות ביטוח  הבוח  -לנסוע לחו"ל עתדים כל המתל

 : ת עוד( ומ)קיי  יותואפשרלהלן ה 

    03-5029334יעל או      03-5029337  מלי מוטעי  : ביטוח חקלאי . א

 ( 1)להקיש   08-8574917ביטוח יואב אדר)בבצרון( ל: שימרית  .ב

 09-8920930  פספורט קאר . ג

 * 9254    הראל .ד 

 כל הפניות ישירות פרטיות ללא שיכות לקבוץ.

 נסיעה טובה ובטוחה 

 א.ביטוח  , בברכה נאוה גפן 

 
 

 לחברים שלום, 

   פתוח להשתתפות.עדין  של הקיבוץ הבריאות וליסת ביטוחפ סקר בנושא

  . הנושאכדי שנוכל לבחון את ב תתכם לענואנו מזמינים א
 

  קלפיב הלהיכנס לאתר ההצבעיש כדי להשתתף בסקר ב
zor/auth/1https://vote.mekome.net/ha 

 . (כניסה ם קוד ע  SMSנייד וקבלת ז, מס' טלפון הקלדת ת)
 

 . 08:00בשעה  2.5שון ראשתתפות עד יום  ח להתוהסקר פ
 מושיקו

  

 

 

https://vote.mekome.net/hazor/auth/1


  מעבר לצריכת מים ממקורות בלבד 
 שלום לכולם, 

כידוע לכם, זה מספר שנים ישנה בקשה לבחון מעבר להגדלת השימוש במי מקורות  

 לטובת מי הבאר.  80/20אל מול מי הבאר. כיום יחס הצריכה הוא סביב ה 

אותי שכן מי הבאר שלנו, על אף  העיקרי למעבר למקורות הינו השיקול הברי  השיקול  

בתקן הקבוע בחוק הינם קרובים לרף העליון מבחינת רמת הכלורידים, המהווים   שעומדים  

מדד לרמת המלחים במים. בנוסף לכך ישנו השיקול התפעולי של המכשירים הביתיים הניזוקים  

 מרמת אבנית גבוהה למדי.

ון כלכלי מובהק לשימוש במי הבאר שהיו זולים  מול אלו עומד השיקול הכלכלי. בשנים עברו היה יתר 

באופן ניכר ממי מקורות. כאשר חלק ניכר מהמים משמש בפועל להשקיית גינות )פרטיות וציבוריות(,  

 כביסה, נקיון וכו', משפחות רבות בחרו להנות מהמחיר הנמוך של המים ולקנות בנפרד מי שתיה. 

טית את עלות הפקת המים מהבארות, היתרון  כיום, לאחר שהרשויות במדינה העלו בצורה דרס

 הכלכלי למי הבאר נשחק למדי. 

לאחר בחינת הנושא לעומק ואישור המזכירות, אנו עוברים החל משבוע זה לשימוש במי מקורות  

אגורות למ"ק מים מעל הכמות   50-בלבד. המשמעות המיידית לחברים ולענפים היא עלייה של כ

 המוכרת לנפש.  

₪ למ"ק. כל מ"ק   3.8מ"ק לחודש, עליהם אנחנו גובים   3.5המוכרת לנפש הינה  תזכורת, הכמות 

₪   ₪1 עד עתה. בנוסף, על כל מ"ק ישנו חיוב של    ₪7, לעומת   7.5שייצרך מעבר לכך יחוייב ב

 לטובת אחזקת המערכת, כפי שהיה עד כה. 

 לבריאות! 

 תברואה 
יחליף את שמעון )זוהר הדברה(   אביב ראובן לתשומת לבכם, אני מעדכן כי החל מחודש מאי 

וזאב קרישר ימשיך לרכז את הנושא,  אין שינוי באופן בו התברואן יפעל בקיבוץ  כתברואן הקיבוץ.

  לאסוף את פניות החברים ולהעבירן לאביב.

 להזכירכם: 

הדברה בתוך הבית אינה כלולה בשרות שמספק הקיבוץ. ניתן   •

 לפנות לצורך כך לאביב באופן פרטי. 

הדברת נמלת האש הקטנה )והאכזרית!( מתבצעת באופן פרטי   •

 בלבד.

 טי מול לוכד. לכידת נחשים אף היא מתבצעת באופן פר •

 בתקופה הקרובה נתחיל ריסוסי ביובים, הודעה מסודרת על כך תצא בנפרד.  •

החום הגיע ועימו היתושים )שלא נראה שבכלל עזבו אותנו בחורף(. אנא הקפידו על ריקון כלי   •

 מים עומדים בסביבת הבית. 

שחוץ מהתברואה מלווה אותנו בהרבה פרוייקטים  בהזדמנות זו אני רוצה לאחל הצלחה לאביב 

ומשימות שונות ברחבי הקיבוץ, להודות לזאב שדואג, עוזר ותומך בתברואנים ובעיקר בחברים  

במקצועיות וביסודיות, ולהודות לשמעון שבמשך שנים רבות הגיע אחת לשבוע לקיבוץ ובשקט  

 ובצנעה ריסס, לכד, תפס, ניקה והדביר כל פינה וכל מזיק. 

 

 שחר 



 נציגי ציבור במזכירות החינוך
 המאתגרת והגדולה בקיבוץ.  ,זוהי תזכורת לכל מי שמעוניין להשפיע מבפנים על המערכת המורכבת

מערכת החינוך בקיבוץ הינה אחד המקומות הרגישים, מרגשים ומעניינים בהם ניתן להיות מעורב  

 בקיבוץ.  

נוכח הגידול הצפוי באוכלוסיה בקיבוץ בשנים הקרובות,  

אתגרים כלכליים והשפעות חיצוניות משתנות, מערכת  

החינוך המעולה שלנו תידרש ליצירתיות רבה, יציבות  

 והנהגה חזקה. 

ה לקחת חלק בהובלת התהליכים באגף יחד עם  מי שרוצ

 זה הזמן והמקום לכך!  -הנהלת האגף ואנשי המקצוע

מי שמעוניין, מוזמן לפנות במהלך השבוע הקרוב ללילך  

 ויאדר. 

 שירה, מושיקו או שחר  -לשאלות והבהרות 

 
 

 בחירת נציגי ציבור למזכירות חינוך  - קול קורא 

 :מזכירות חינוךאחריות 
  התווית מדיניות הקהילה בתחום החינוך. .1

 דיון בסוגיות עקרוניות ברמה החינוכית והארגונית.  .2

 פיקוח ובקרה על תכנית עבודה שנתית ורב שנתית.  .3

 

ו,  -א  ת/, רכז גיל רך  ת/חינוך, מנהל ת /, מנהלקהילה ת/ מנהל מזכירות חינוך,  יו"ר  : הרכב המזכירות

 נציגי ציבור.  4 + אנשי מקצוע חיצוניים ו נוער ת/רכז 

 . ובהתאם לצורך  וחצי   אחת לחודש :    תדירות הפגישות

 שנים, בחירה בקלפי 3: קדנציה

 : דרישות התפקיד

 . נוכחות קבועה בישיבות  •

 .   ועבודה בצוות יכולת הקשבה •

 .  וראיה מערכתית  חינוכית רגישות  •

 יכולת קבלת החלטות.   •

 דיסקרטיות   •

 החינוך.  נכונות למלא משימות מטעם מזכירות •
 

 מש"א   , כל המעוניינים נא לפנות ללילך ויאדר , אנו מוציאים קול קורא לנציגי ציבור 
   m_enosh@hatzor.org.il ,2503342-054   ל:מיי

   ילך ויאדר ל
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  ר הישיבותבחדייערך המפגש 

 .ZOOM ם בויועבר ג )ליד פשוש(

 

 לפרטים:  

 053-8262014     תום נדיל

   052-3918938  סמדי כהן

  



 21.4.21סיכום ישיבת מזכירות מתאריך  

מוגילנר, נעמי הלוי, אנדי טוביאס, יוגב  ענת לילך הראל, מושיקו כהן, גלית ראובן,  נוכחים: 

 רוסיאנסקי, עומר גל קצירי ושחר הלוי. 

 צעירים  – ועדת ביקורת.  סביון ומאי   –משקיפים: אלי הררי 

 : נושאים 

 נוהל קבלה וקליטה: 

מושיקו הציג סקירה של הנושאים המרכזיים שמחייבים כיום התייחסות ועדכון בנוהל הקבלה 

ושא המרכזי הוא התלות בדיור שהקיבוץ לא מספק יותר כיום והקשר שבין  והקליטה של הקיבוץ.  הנ

 הקבלה לחברות והיכולת של החבר/משפחה לבנות או לרכוש בית. 

הנושא הזה מעלה סוגיות רבות נוספות: תקופת המועמדות, היכולת הכלכלית או ירושה של בית  

בוץ, איך שומרים על מדיניות קליטה  ככרטיס כניסה מרכזי בקבלה, אם וכיצד לתעדף ולעזור לבני קי

 על פי קריטריונים של הקיבוץ ועוד.  

 סוכם:

הנושא הזה הוא המפתח לכל  להתמקד בסוגית המנגנון של קליטה שמותנית ברכישת/בנית בית. 

 נושאים נוספים שייבדקו ויידונו בישיבות הקרובות: שאר הנוהל. 

ליטה ופתרון למקרים מיוחדים של  משמעויות של אחזקת דירות של הקיבוץ כמחסנית ק .1

 גירושים ואחרים. 

 משמעויות וחוקיות של דמי קליטה/פיתוח דיפרנציאליים עם הטבה לבני קיבוץ.  .2

 נוהל מכירה של דירות יורשים.  .3

 דיון עם ועדת קבלה.   .4

 החלטת הקיבוץ לגבי הורדת מס ערבות הדדית: 

כספי מוסכם.  ברור ומוסכם על  התקבלה החלטה שמשאירה כרגע את הנושא של אהדה ללא מקור 

כולם שיש מחויבות של הקיבוץ לבני אהדה. הנושא יועבר למועצה הכלכלית לדיון על מקורות  

כספיים.  מעבר לכך יש בעיות בהחלטה אל מול התקנון, הנושא יועבר לצוות לבחון שינויים בהצעה  

 שהתקבלה.

 רשם: מושיקו 

 

 

 
                           קישור לאתר הקיבוץ     
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